

Ado-Pakete am FDZ Ado Packages at the FDZ

(English version below)

Ado-Pakete

Das FDZ stellt die Pakete des [Statistical Software Components \(SSC\) Archive](#) (gehostet am Boston College Department of Economics (BOCODE) und bereitgestellt von RePEc) in seinem Netzwerk zur Verfügung.

Genauere Informationen zur Nutzung der Ado-Files finden Sie in den Vorgaben des FDZ zur Nutzung von Datenfernverarbeitung und Gastaufenthalt (http://doku.iab.de/fdz/access/Vorgaben_DAFE.PDF).

Die Pakete werden am FDZ mindestens zweimal jährlich aktualisiert. Der letzte Komplettabzug des SSC war am 05. Mai 2022.

Seither wurden keine weiteren Pakete aktualisiert.

Zusätzlich stehen folgende Pakete zur Verfügung:

Name	Version	Versionsdatum
grc1leg	Version 1.0.5	02. Juni 2010

NEPStools des Leibniz-Instituts für Bildungsverläufe (LIfBi)

Im Gästernetz stehen die NEPStools (Distribution-Date: 20210830) des Leibniz-Institut für Bildungsverläufe zur Verfügung. Weitere Information finden Sie hier: <https://www.neps-data.de/Datenzentrum/Forschungsdaten/Datentools-f%C3%BCr-Stata>.

Zur Installation der NEPStools im Gastaufenthalt oder per JoSuA benutzen Sie bitte diesen Befehl:

```
fdzinstall nepstools
```



Ado Packages

The FDZ provides the packages of the [Statistical Software Components \(SSC\) Archive](#) (hosted at the Boston College Department of Economics (BOCODE) and provided by RePEc) in its network.

For more detailed information on the use of ado files, see the guidelines for on-site use and remote data access (http://doku.iab.de/fdz/access/Vorgaben_DAFE_EN.PDF).

The packages are updated by the FDZ at least twice a year. The last complete copy of the SSC was on 5th Mai 2022.

Since then, no packages have been updated.

In addition, the following packages are available:

Name	Version	Version Date
grc1leg	Version 1.0.5	02. June 2010

NEPStools of the Leibniz Institute for Educational Trajectories (LifBi)

The NEPStools (Distribution-Date: 20210830) of the Leibniz Institute for Educational Trajectories are available in our network. See here for more details: <https://www.neps-data.de/Data-Center/Overview-and-Assistance/Stata-Tools>.

Please use the following command to install the NEPStools during guest research stay or via JoSuA:

```
fdzinstall nepstools
```